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اظهارنظرمهموزیردربارهحضورزناندرورزشگاهها

حضور بانوان فعلا برای بازی های ملی
طی هفته های گذشته صحبت های متعددی 
درباره ورود زنان به ورزشگاه ها مطرح شده است؛ 
بعد از اولتیماتوم جدی مسئولان فدراسیون جهانی 
فوتبال و شخص جیانی اینفانتینو درباره ورود زنان 
به ورزشگاه ها فدراسیون فوتبال تمام تلاش خود را 
به کار گرفته تا این اقدام صورت بگیرد اما باز شدن 
مجوز  اخذ  نیازمند  زنان  روی  به  ها  ورزشگاه  در 
این رو وزارت ورزش و  از  بالاتر است.  نهادهای  از 
این موضوع ورود کرده و در تلاش  به  جوانان هم 
است تا بتواند از راه قانونی این مشکل را حل کند.

اظهارنظرهای نسنجیده نبود، زودتر 
مشکل زنان حل می شد

اگر  ورزشگاه ها  به  بانوان  ورود  موضوع  در 
بی مورد  دخالت های  و  نسنجیده  اظهارنظرهای 
تحریک  بیرونی  عوامل  و  نبود  مختلف  آدم های 
نمی شدند، شاید ما این موضوع را زودتر سروسامان 
داده و حل کرده بودیم. در هر صورت این هم یک 
در  بالاخره  چون  ماست  اجتماعی  داخلی  مطالبه  
جامعه مان امروز اجازه داده ایم که خانم ها در همه 
عرصه های  کنند.  مشارکت  و  شوند  وارد  عرصه ها 
سیاسی، اجتماعی، فرهنگی، اقتصادی و به هرحال 
از خیلی از جهات در زمینه مشارکت بانوان جلوتر 
از کشورهای منطقه هستیم. در کنکور ما می بینیم 
خانم  شرکت کنندگان  از  درصد   60 از  بیش  که 

هستند و فقط 40 درصد آقا هستند.
زنان در مشاغل مختلف وارد شدند

پرورش،  و  آموزش  مختلف،  مشاغل  بحث  در 
در عرصه های مختلف  دانشگاه ها،  علمی  در هیأت 
اقتصادی هم اخیراً خانم ها خیلی وارد شدند و دارند 

تلاش می کنند.
ورود زنان به ورزشگاه با سینما و 

کنسرت فرقی ندارد
خانم ها اجازه دارند به برنامه های هنری مثل 
سینما، کنسرت و پارک بروند و به نظر من فضای 
اجتماعی  و  فرهنگی  لحاظ  به  ما  استادیوم های 
پارک ها.  و  کنسرت ها  سینماها،  با  ندارد  تفاوتی 
فرهنگی  و  اجتماعی  فضای  که  است  این  منظور 
کنسرت ها،  فضای  با  هست  استادیوم ها  در  که 
خیابان ها، پارک ها و سینماها تفاوت چندانی ندارد.

زنان بیایند، کسی فحاشی و هتاکی 
نمی کند

 1384 سال  در  فرهنگی  انقلاب  شورای 
مصوبه ای داشته در زمینه حجاب و عفاف. در آنجا 
است.  شده  مخالفت  استادیوم ها  به  بانوان  ورود  با 
واقعیت این است که الان شاید در برخی دیدارها 
و  داریم  را  باشگاهی  رقابت های  اینکه  خاطر  به 
تماشاگرها در این رقابت ها به یکدیگر نسبت هایی 
اما  نباشد  بانوان  حضور  مناسب  فضا  می دهند،  را 
که  تجربه ای  براساس  ملی مان  دیدارهای  در 
داشتیم چنین فضایی وجود ندارد و فضا کاملًا آرام 
می کنند  تشویق  را  ایران  داخلی  طرفداران  است. 
به  هم  مقابل  تیم  از  انگشت شماری  تعداد  اگر  و 
هتاکی  و  فحاشی  کسی  بیایند،  ما  استادیوم های 

نمی کند.
الزامات بین المللی را در نظر داریم

الزامات  خاطر  به  که  است  این  نیت مان 
و  دارد  وجود  که  مطالباتی  خاطر  به  و  بین المللی 
هم  بیفتد.  اتفاق  این  دارند،  ما  بانوان  که  حقوقی 
هم  و  می گیریم  نظر  در  را  بین المللی  الزامات 
حقوقی  و  هم حق  و  داخلی  و  اجتماعی  مطالبات 
که بانوان دارند. همانطور که بانوان حق دارند مثل 
آقایان به سینما، کنسرت، تئاتر و پارک بروند، حق 

دارند به استادیوم ها هم بیایند.
فعلا فقط در بازی های ملی زنان به 

ورزشگاه می روند
تلاش می کنیم که این هماهنگی را به وجود 
ورزشگاه  به  ملی  های  بازی  در  زنان  تا  بیاوریم 
کمی  باشگاهی،  دیدارهای  در  است  ممکن  بروند. 
فعلًا  و  می کنیم  تأیید  هم  ما  باشد.  نامناسب  فضا 
تصمیمی در این رابطه نداریم. فعلًا تنها دیدارهای 
ملی را بررسی می کنیم، آن هم برای برخی رشته ها 
مسابقات  درباره  حاضر  حال  در  نداریم.  مشکلی 
داخل سالنی مثل والیبال، تقریباً بحث ورود بانوان 

در حال اجرا شدن است.
در اردبیل نماینده رهبری اصرار کرد 

زنان به ورزشگاه بروند
والیبال که در  لیگ جهانی  رویداد  در همین 
مقام  نماینده  اردبیل  در  داشتیم.  اردبیل  و  ارومیه 
معظم رهبری و امام جمعه اردبیل تأکید کرده بود 
و گفته بود که من اصرار دارم حتماً خانم ها بیایند. 
من هم که رفته بودم، ایشان به من گفتند که چه 
اشکالی دارد خانم ها هم حضور داشته باشند. آنها با 

نظم و آرامش مسابقه را تماشا می کنند.
ملاحظات شرعی و اخلاقی را رعایت 

می کنیم
رعایت  با  مختلف  کانال های  از  داریم  ما 
اخلاقی،  و  فرهنگی  و  شرعی  ملاحظات 
و  موثر  دستگاه های  بین  هماهنگی هایی 
دست اندرکار ایجاد می کنیم که حضور بانوان را در 

هستیم  امیدوار  بدهیم.  تحقق  ملی مان  دیدارهای 
با همان سمت و سویی که در چند دیدار گذشته 
داشتیم، این اتفاق رخ دهد مثل بازی دوستانه تیم 
بازی پرسپولیس - کاشیما در فینال لیگ  یا  ملی 
قهرمانان آسیا و بازی هایی که جنبه ملی دارد، حالا 
با  بازی های تیم های باشگاهی  یا  بازی های ملی  یا 
زمینه حضور  باشگاهی خارجی می توانیم  تیم های 

بانوان را فراهم کنیم.
ضرب الاجلی در کار نبود

بانوان.  حضور  برای  نداشتیم  ضرب الاجلی   
که  ما  کشور  امروز  شرایط  که  است  این  انتظارم 
مردم بیش از هر زمانی نیاز به شور و نشاط و شادی 
و شعف و امید دارند، رسانه های ورزشی ما به دروغ 
مسأله  درباره  مثلًا  نکنند.  ایجاد  استرس  و  التهاب 
ضرب الاجل، ماجرا به این صورت است که نامه ای 
که نوشته شده از سوی آقای اینفانتینو، برای آقای 
پیرو  که  است  این  انتظارمان  که  شده  نوشته  تاج 
بحث هایی که داشتیم در مسابقات مقدماتی تحقق 
پیدا کند اما تهدیدی وجود نداشته که اگر این کار 

را نکردیم چه اتفاقی می افتد.
به اینفانتینو گفتیم شرایط را مهیا می 

کنیم
آقای  با  به صورت جداگانه  در دیدارهایی که 
اینفانتینو داشتم و آقای رییس جمهوری جداگانه 
ما هم  را مطرح کردند.  تقاضا  این  ایشان  داشتند، 
همین بحث را گفتیم که داریم هماهنگی لازم را 
فراهم  را  بانوان  حضور  شرایط  تا  می دهیم  انجام 
جدا،  ورودی  بانوان مان  حضور  برای  ما  نماییم. 
و  جدا  خدمات  و  سرویس  جدا،  مکان  جدا،  معبر 
پیش  بینی  استادیوم های مان  در  را  موارد  این  همه 
می کنیم. الان در سینماها خانم ها و آقایان می روند 
کنار هم می نشینند و کسی مانع شان نمی شود. در 
جدا،  ورودی  جدا،  معبر  می گوییم  اما  استادیوم ها 
مکان جدا، سرویس و خدمات جدا، انتظامات جدا 
در یک گوشه استادیوم مشخص می کنیم، اینها هم 
وجود  تعلیق  به  تهدید  اصلًا  می نشینند.  می روند 

نداشت.
در بازی مهرماه تیم ملی ورود زنان را 

مهیا می کنیم
امسال یک بازی داریم که باید این کار را انجام 
دهیم. مهر ماه در تهران تیم ملی بازی دارد و بازی 
خانگی بعدی فروردین برگزار خواهد شد. ما واقعاً 
می توانیم همه ملاحظات شرعی و اخلاقی را رعایت 
کنیم و در هر بازی چند هزار نفر از خانم ها بیایند، 

بلیت بخرند و در استادیوم حضور داشته باشند.
باز هم باید گزینشی اقدام کنیم

انجام  رابطه  این  در  که  بحث هایی  درباره 
می دهیم، خیلی ها معتقدند که مثلًا ما باز هم چند 
بار به صورت گزینشی بانوان را به استادیوم ها ببریم 
و ببینیم که چطور پیش می رود. به هر صورت اتفاق 
بار آزمایش کردیم و هیچ مشکلی  افتاده، ما چند 
به وجود نیامد. تقریباً همه عوامل هم تأیید کردند 
بین  این  در  هم  بعضی ها  نبود.  خاصی  مشکل  که 
رفتند فیلم هایی گرفتند و پخش کردند. به هرحال 
فکر می کنم با رعایت همه موارد شرعی و اخلاقی و 
فرهنگی مان بتوانیم این مشکل را حل کنیم و این 
فشار و هزینه سنگینی که نظام دارد در بیرون برای 

این قضیه بی مورد می پردازد را نپردازد.
زنان ما 70 سال است این اجازه را ندارند

عربستان یک سال است که اجازه داده خانم ها 
بروند رانندگی کنند. خانم های ما بیش از 70 سال 
است، از زمانی که خودرو آمده این اجازه را داشتند.  
این اجازه را داشتند که مدیریت کنند. این اجازه را 
داشتند که وزیر شوند، اجازه داشتند که در مجلس، 
نماینده مجلس شوند. اجازه داشتند که در بالاترین 
بنشینند.  برنامه ریزی کشور  و  تصمیم گیری  سطح 
را  آن  جلوی  ما  که  است  چیزی  چه  این  حالا 
می گیریم و برای نظام جمهوری اسلامی هزینه ای 
ایجاد می کنیم به عنوان تنها کشوری که در دنیا به 
خانم ها اجازه حضور در استادیوم هایش را نمی دهد. 
من که سراغ ندارم دیگر کشوری به غیر از ما باقی 

مانده باشد.

واکاویبدهی200میلیاردیاستقلال
وپرسپولیس

و  ورزش  وزیر  فر  سلطانی  مسعود   
“ایران  روزنامه  با  و گویی که  جوانان در گفت 
ورزشی “ داشته در رابطه با مسایل دو باشگاه 
پرسپولیس و استقلال هم صحبت کرده است. 
بحثی  فعلا  اینکه  بیان  با  مصاحبه  این  در  او 
پرسپولیس  مدیره  هیات  در  تغییرات  درباره 
از  رضایتش  میزان  با  ارتباط  در  استقلال  و 
الان  گفت:»  مدیره  هیات  دو  این  عملکرد 
برای  را  تلاش  نهایت  باشگاه  دو  مدیره  هیأت 
ولی  می دهند  انجام  باشگاه  دو  مشکلات  حل 
انتظار من در بخش اقتصادی و درآمدهای دو 
باشگاه بیش از آن چیزی بود که تا کنون انجام 
شده است. در جلسات هم گفته ام. به من هم 

قول داده اند که دارند تلاش می کنند.«
افزود:»  او درباره بدهی های دوباشگاه هم 
در طول سه سالی که من هستم ما هنوز داریم 
بدهی های 10، 15 سال قبل را می دهیم که چک 
داشتند و همینطور بدون ضابطه قرارداد بسته اند. 
را  بدهی ها  این  از  بالایی  بسیار  رقم  مدت  این 
هم به مناسبت های مختلف پرداخت کرده ایم و 
سامان دهی  را  مسائل  داده ایم.  هم  را  گزارشش 
کرده ایم، بحث اسپانسری را هماهنگ کرده ایم، 
کرده ایم  شفاف سازی  مختلف  حسابرسی های  با 
حسابرسی ها  براساس  باشگاه.  دو  این  درباره 
دو  این  گرفته ایم.  را  مجمع  مصوبات  رفته ایم 

باشگاه سال ها اظهارنامه مالیاتی نمی دادند.«
است  گفت:»خوب  ادامه  در  فر  سلطانی 
امروز  که  ما  مالیاتی  سازمان  که  بدانند  مردم 
می گوید یکی 100 میلیارد، یکی 130 میلیارد 
در  می گوییم  اینها  به  هرچه  ما  دارد،  بدهی 
بر  پرسپولیس  و  استقلال  درآمد  سالی  هیچ 
باشگاه  دو  این  که  نداشته  فزونی  هزینه هایش 
مالیاتی  سازمان  مسوولان  بدهند،  مالیات  باید 
این  اگر  اما  می گویید  درست  شما  می گویند 
و  هزینه ها  مالی،  سال  پایان  در  باشگاه ها 
اظهارنامه  برگ  یک  در  را  درآمدهای شان 
را  مالیات  من  می کردند،  ارائه  مالیاتی 
 15  ،10 اما  گذشته  در  نمی کردم.  علی الرأس 
نشده  داده  مالیاتی  اظهارنامه  که  است  سال 
انتقاد  مالیاتی  سازمان  از  الان  اگر  من  است. 
راست  هم  آن  می بینم  طرفی  از  می کنم، 
نمی دهی،  اظهارنامه  من  به  تو  وقتی  می گوید. 
را  مالیات  این  که  هستم  موظف  من  قانوناً 

کنم.« علی الرأس 
وزیر ورزش با انتقاد عملکرد مدیریت های 
سابق این دوباشگاه گفت:» ما واقعاً داریم تاوان 
به  که  می دهیم  را  گذشته  سوء مدیریت  های 
انرژی  ما  از  گذشته خیلی  سال  در سه  هرحال 
از  بسیاری  شدیم  موفق  خوشبختانه  اما  گرفته 
سال  به  سال  کنیم.  پرداخت  را  بدهی ها  این 
بخشی از بدهی ها را پرداخت  کرده ایم تا بتوانیم 
مجوزهای لازم را برای لیگ قهرمانان آسیا کسب 

کنیم.«

چشمیبرایباردومبهالاهلیپاسخ
منفیداد

پایان  در  که  است  بازیکنی  چشمی  روزبه 
جدا  استقلال  از  که  کرد  اعلام  گذشته  فصل 
در  برای فصل جدید  را  فوتبالش  تا  خواهد شد 
خارج از ایران ادامه بدهد. بعد از پایان لیگ برتر 
با روزبه چشمی  بود که عنوان شد الاهلی قطر 
برای پیوستن به این تیم به توافق نهایی رسیده 
است خبری که خیلی زود از سوی مدافع فصل 
چند  حال  این  با  شد.  تکذیب  استقلال  گذشته 
روزی است که رسانه های قطری دوباره از توافق 
این  اما  اند  داده  خبر  چشمی  با  الاهلی  نهایی 
باشگاه  این  با  که  ندارد  تمایلی  هرگز  بازیکن 
قرارداد ببندد و برای بار دوم به مدیران آن پاسخ 
منفی داد.اولویت روزبه چشمی بازی در فوتبال 
تیم  آینده  روزهای  ظرف  احتمالا  و  است  اروپا 
های  برنامه  انتخاب می کند.مدیر  را  جدید خود 

روزبه چشمی نیز این خبر را تایید کرد.

بازوبندروحیهبخش؛ازاحمدنوربهعلیپور
بدون  را  بازی  پرسپولیس  پیش  روز  دو 
حضور سیدجلال حسینی و حسین ماهینی آغاز 
عالیشاه  برسد.  عالیشاه  امید  به  بازوبند  تا  کرد 
که نمایش خوبی در میانه میدان داشت، پس از 
را ترک کرد  بازی  نیمه  بین دو  آسیب دیدگی، 
تا سرخپوشان کاپیتانی جدید را در ترکیب خود 
از  که  نوراللهی  احمد  حضور  به  باتوجه  ببینند. 
لیگ چهاردهم در تیم پرسپولیس حضور دارد، 
با  اما  ها شود  کاپیتان سرخ  او  رفت  می  انتظار 
علی  که  شد  مشخص  زمین  به  بازیکنان  ورود 
مهاجم  است.  بسته  بازو  بر  را  بازوبند  علیپور 
به  نوراللهی  از  دیرتر  فصل  نیم  یک  که  جوانی 
در  بازی  و حالا ششمین فصل  آمد  پرسپولیس 
را تجربه می کند.نوراللهی پیش  جمع سرخ ها 
ترکیب  در  کاپیتان  عنوان  به  بازی  چند  در  تر 
ترجیح  بار  این  اما  کرد  آفرینی  نقش  ها  سرخ 
داد که علیپور کاپیتان شود و با روحیه بالا بازی 
را ادامه دهد. آقای گل سرخ ها هم که در نیمه 
اول چند فرصت خوب را از دست داده بود، در 
به  تا  زد  یک گل  کاپیتانی  بازوبند  با  دوم  نیمه 
بازگردد.دو سال پیش در لیگ  فرم خوب قبلی 
شانزدهم، زمانی که احمد نوراللهی برای حضور 
در خدمت سربازی آمده می شد، اتفاقی مشابه 
برای او رخ داد. در آخرین بازی نیم فصل مقابل 
احمد  به  را  بازوبند  سیدجلال  جامگان،  سیاه 
این  یک،  شماره  کاپیتان  حضور  در  تا  داد  نور 
و  کند  سپری  را  بازی  بازوبند  با  جوان  بازیکن 
به  بگیرد.باتوجه  روحیه  شکل  این  به  واقع  در 
این  شاید  سیدجلال،  و  ماهینی  دیدگی  آسیب 
عنوان  به  را  بیشتری  های  بازی  نوراللهی  فصل 
کاپیتان سپری کند. او که در لیگ چهاردهم به 
عنوان پدیده فوتبال ایران خود را مطرح کرد و 
از لیگ پانزدهم به ستاره تیم پرسپولیس تبدیل 
شد، فصل گذشته جزو بهترین های لیگ بود و 

در ترکیب پرسپولیس اثرگذار ظاهر شد.
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